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O nepovedené, toho času zastavené rekonstrukci jižního průčelí zámku toho již bylo v různých
médiích řečeno, napsáno i nadiskutováno mnoho. Současný stav je velmi mrzutý. Nejde jen o
to, že se nesplní sen (nejen) vedení města mít při oslavách 100 let jmenování městem krásnou
fasádu, opravenou salla ternu a posekanou trávu v zámeckém parku. Nepříjemné to bude také
pro školu - ne nadarmo byl projekt zadán tak, aby bylo do prázdnin hotovo. Již v červnu měli
školáci v některých třídách velmi špatné podmínky, kdy za okny bylo teplo a oni nemohli kvůli
prachu otevřít okna. Tato situace se bude (a nutno říci doufejme, byť to může znít zvláštně)
znovu opakovat na podzim. Anebo až na jaře?

      

Hodně se diskutuje o tom, jak mohla být tato zakázka přidělena právě firmě HeliosBau. No,
mohla být. Musela být. Nejnižší nabídka, později písemně potvrzená. Osobně nevidím
pochybení ani v práci výběrové komise, ani v potvrzení výherce řízení radou města. A o tom, co
šlo nebo nešlo udělat z pohledu právního znění smluv, o tom mohu jen spekulovat, nevím o tom
zhola nic.
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  Současná situace je ale velmi nepříjemná a přeji všem zainteresovaným, aby z ní co nejdřívevybruslili. To je určitě přáním nás všech. A taky si říkám: lze si z celého tohoto případu vzít donejbližších měsíců a let nějaké ponaučení? Dle některých komentářů na tomto webu ano. Taksnad.  david.odnoha@seznam.cz    
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